
Trabzon  iş  dünyasının
Gürcistan’daki  yatırım  ve
ticaret  kapasitesini
artırmalıyız

thi  –  Gürcistan’ın  Trabzon
Başkonsolosu  Gela  Japaridze,
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası
(TTSO)  Başkanı  Erkut  Çelebi’yi
ziyaret  ederek  işbirliği
konularında  görüş  alışverişinde

bulundu. Başkan Çelebi, Trabzon iş dünyasının Gürcistan’daki
yatırım  ve  ticaret  kapasitesini  artırmak  için  girişimler
yapmak  istediklerini  ve  bu  konuda  destek  beklediklerini
vurguladı.

Gürcistan’ın Trabzon Başkonsolosu Gele Japaridze, TTSO Başkanı
Erkut Çelebi ve yönetim kurulu üyelerini ziyaret ederek yeni
görev  döneminde  başarı  dileklerini  iletti.  Japaridze,
geçtiğimiz  günlerde  Gürcistan  tanıtım  günlerinin  Trabzon’da
yapıldığının hatırlatarak, “Ticaretin yanı sıra kültürel ve
sosyal ilişkilerimizin gelişmesi için bu tür organizasyonların
çok önemli olduğunu düşünüyorum. Bahar mevsiminde Batum’da da
aynı  organizasyonun  Türkiye  ayağının  yapılması  planlanıyor.
Ayrıca karşılıklı ticaretin artırılması için iş adamlarının
bir araya gelmesini, ikili iş görüşmeleri yapmalarını önemli
buluyoruz. Bu konuda da her türlü organizasyona destek vermeye
hazırız.  Batum’daki  ticaret  odası  ile  yatırım  olanakları
konusunda da görüşmenizin faydalı olacağına inanıyoruz” dedi.

“GÜRCİSTAN’DA  TRABZON  İŞ  DÜNYASI  OLARAK  DAHA  ETKİLİ  OLMAK
İSTİYORUZ”

TTSO  Başkanı  Erkut  Çelebi  de,  Başkonsolos  Japaridze’ye
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ziyareti  nedeniyle  teşekkür  ederek,  “Trabzon  iş  dünyasının
Gürcistan’daki yatırım ve ticaret kapasitesini artırmak için
girişimler yapmak istiyoruz. Orada sanayi üretimine katkıda
bulunmayı amaçlıyoruz. Bu konuda öncelikli hedeflerimiz var.
İnşaat malzemelerinin hem üretilip hem satışının yapılacağı
bir sanayi bölgesi kurmak için sizlerin desteğini bekliyoruz.
Öncelikle  Batum  daha  sonra  Tiflis’te  bu  tür  bir  yatırımı
Trabzonlu  işadamları  olarak  yapmayı  çok  istiyoruz.
Gürcistan’ın  sanayisi  ve  ticaretinde  daha  etkili  olmak
istiyoruz. Oradaki yatırımlarımızın Gürcistan’ın istihdamına
katkıda bulunacağını da dikkatlerinize sunmak istiyorum” dedi.

Başkan  Çelebi,  Batum’da  yatırım  olanaklarıyla  ilgili
görüşmelerin yapılacağı bir çalışma ziyareti planladıklarını
da ifade etti.


